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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hat településen elmaradt a beígért vasútállomás 
fejlesztés, mikor várható a beruházások megvalósítása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Két évvel ezelőtt a MÁV egy kétmilliárdos vasútállomás-felújítási programot indított. Van azonban
hat  olyan  település,  ahol  a  tervezett  beruházásokat,  amelyeknek  célja  a  kulturált  és  modern
utazókörnyezet  megteremtése volt  a  célkitűzése,  nem sikerült  megvalósítani.  Ez a  hat  helyszín:
Tiszaalpár, Szerep, Nyírbogát, Sárrétudvari, Basahalom, Püspökhatvan. Ezeken a településeken a
régi állomás lebontásra került, az új kivitelezése viszont nem kezdődött meg.

A megjelent  hírekben  olvasható  az  is,  hogy  az  érintett  települések  arra  kaptak  ígéretet,  hogy
mindenütt ugyanolyan, előregyártott elemekből álló, 20 négyzetméteres épületet kapnak, amelynek
klimatizált  a  váróhelyisége,  és  felszerelik  wifivel,  digitális  töltővel,  valamint  utastájékoztató
monitorral. Továbbá a környezet megújítása, új parkolóhelyek, 10-30 férőhelyes fedett, kamerázott
kerékpártároló is szerepelt az ígéretek között.

Az érintett települések polgármesterei közül többen is felszólaltak, elmondták a jelenlegi helyzettel
kapcsolatos problémákat. Tiszaalpár polgármesere például úgy fogalmazott:

„Ha mégsem épül meg az új épület, meghagyhatták volna régit. A szerkezet jó állapotban volt, csak
a tetőt kellett volna kijavítani, és két családot el tudtunk volna helyezni. Mégis kiadták a parancsot,
hogy el kell tüntetni.”

A településen jelenleg  komoly gondokat  okoz,  hogy esőzés  után  pocsolyákkal,  sárral  körbevett
területen kell várakoznia az utasoknak.

A Hajdú-Bihar vármegyei Szerep alpolgármestere is válaszolt a sajtó kérdéseire és elmondta:

„Legalább száz ember jön-megy itt minden nap, de május óta a szélben és az esőben is kint kell



ácsorogniuk a peronon, mert semmi védettebb építmény nem maradt.”

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Mikor várható az érintett hat településen a fennálló helyzet rendezése és az ígért 
vasútállomások megépítése?

• Miniszter úr információi szerint mi az oka annak, hogy eddig nem valósultak meg az ígért 
fejlesztések?

Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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